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DĚLÁME SVOU PRÁCI POŘÁD STEJNĚ, KVALITNĚ A POŘÁDNĚ
Ve své pracovně seděl Ladislav Vitoul v pohodlném křesle. V modrých montérkách 

„Právě jsem se vrátil z provozu. Každý den ho na čtyřkoice objedu, abych věděít 
co se děje, a nestih! jsem se převléknout," řekl s omluvným úsměvem, 

Vápenku Vitoul, kterou před více než 103 lety založil jeho děda, už třiadvacet let 
vede. ÚspěšněI což nejlépe dokazuje řada ocenění.

12 ...................... ...............

VE STAVEBNICTVÍ VLÁDNE OPATRNÝ OPTIMISMUS
Čísla hovoří jasně. V minulém roce vzrostlo stavebnictví o 5,5%, podle průzkumů 
skončila v tomto odvětví krize v roce 2013 a mírný růst se očekává i letos. Jasný 
důvod к optimismu. Při detailnějším pohledu na výsledky a na výhled do dalších 

měsíců se však pozitivní vyhlídky přece jen relativizují.
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KARLA ŠLECHTOVÁ: ZÁKON BYL PSÁN 
PRO POCTIVÉ ZADAVATELE

Co čekat od nového zákona o zadávání veřejných zakázek? Představuje přínos 
pro zadavatele i zhotovitele? Normu v rozhovoru pro Komoru.cz představuje 

Karla Šlechtová, ministryně pro místní rozvoj (MMR).

22
NOVÉ KANCELÁŘE MUSÍ ODRÁŽET MĚNÍCÍ SE 

POŽADAVKY NÁJEMCŮ
Firmy podnikající na českém trhu se rozrůstají, přijímají nové zaměstnance 

a potřebují tomu přizpůsobit své kanceláře. Poptávka po kvalitních kancelářských 
plochách bude podle expertů růst i v letech 2016 a 2017. Na druhou stranu 

nabídka kvalitních kanceláří na trhu je tak široká, že aí už současní, nebo budoucí 
nájemníci mají rozhodně z čeho vybírat. Jak tedy postavit projekt, aby byl úspěšný 

a nabídl svým nájemcům příjemné prostředí?
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TRH S PRŮMYSLOVÝMI NEMOVITOSTMI LETOS OČEKÁVÁ 
DALŠÍ DOBROU SEZÓNU

Český trh s průmyslovými nemovitostmi se v posledních ietech těší výborné kondici 
a zaznamenává významný růst. S pozitivním výhledem české ekonomiky bude růst 
trhu podle developerů pokračovat i v roce 2016 a příznivě se vyhlíží také do roku 

2017, minimálně pak do jeho první poloviny. Tahounem poptávky po nových 
prostorách je především e-commerce.
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KARENČNÍ LHŮTA JE HISTORICKY OVĚŘENÝ 
A FUNGUJÍCÍ NÁSTROJ

V parlamentních debatách stále častěji zaznívají návrhy na zrušení karenční lhůty, 
tedy opatření, kdy zaměstnanec první tři dny nemoci nepobírá nemocenské dávky. 
S touto možností otevřeně koketuje i vláda. Její zrušení by podle podnikatelů bylo 

těžkou ranou pro jejích podnikání, vhodnou cestou pro řešení problémů nemocných 
pracovníků jsou naopak tzv. sick days, jak vyplývá z ankety HK ČR.
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